
Dagordning möte 10 - 2012 

STYRELSEMÖTE I BTF 

Telefonmöte 2012-10-23 

Närvarande: Maria Jannert, Gösta Liljeholm, Mats Dahlin, Andreas Karlsson, Lotta 
Reuterskiöld, Olof Johansson, Jonas Bjärehed, Dan Katz, Anders Görling  

Frånvarande: Vendela Zetterqvist, Torun Kallings, Björn Paxling, Kerstin Mill, Jens 
Devgun Högström  

  
Fastställande av dagordning 
Dagordning fastställd 
  
1.  Val av justerare och ansvarig för att sammanställa ett nyhetsbrev 

Olof och Anders väljs till justerare och Olof sammanställer nyhetsbrev. 

2.  Anmälning av föregående protokoll 

Protokoll 9-2012 anmäldes. 

Rapportpunkter:   

3.  Ekonomisk rapport: 

Redovisningen av KBT-dagarnas kostnader släpar något men förhoppningen är att 
arrangemanget kommer att följa budget. Resultat- och balansrapport bifogas.   

4.  Rapporter från ansvarsområden  
Hemsida och IT:  
Telefonmöte har skett med de som anmält intresse för att arbeta med en ny hemsida. 
Protokollet från mötet har skickats ut till styrelsen 
Hemsidan har uppdaterats med fotografier från KBT-dagarna. 
Beteendeterapeuten och AKBT: 
Inget att rapportera 
CBT och artikeltjänsten:  
Styrelsens kontaktperson, CBT:s huvudredaktör och BTF:s kontaktperson på förlaget 
avser att till styrelsemötet i november återkomma med ett underlag för beslut om 
tidsskiftens ekonomi. 
Workshops:  
En förfrågan om det finns intresserade medlemmar som vill jobba med workshops gick ut 
med förra nyhetsbrevet. 
Årsmötesgruppen:  
Årsmötesgruppen har fortsatt sitt arbete med att planera årsmötet i Uppsala den 22-23 
mars 2013. 
Media och opinion:  
Se punkt för Hemsida och IT – mediegruppen påkallar uppmärksamhet om behov av 
förnyelse i gruppen. Kontakt bör tas med valberedningen för att kunna rikta 
rekryteringsfokus mot denna uppgift. Dan ansvarar för denna kontakt. 
Föreningens medieansvarige intervjuad i "skeptikerpoden" från Institutet för vetenskap 
och folkbildning. 



Utbildningsfrågor: 
Inget att rapportera 
Stipendier och priser:  
Henrik Westin och Agnes Granberg som fick 7670kr i stipendium från BTF i mars har 
avrapporterat hur dessa medel använts i sitt uppsatsarbete. 
Samverkansgruppen och sfKBT:  
Inget att rapportera 
Samrådsforum:  
Nästa möte tisdag den 13/11, 18.30. Vidare diskussioner kommer att föras kring 
bevakning av proposition om en ny psykoterapeututbildning och vad föreningarna inom 
Samrådsforum vill göra framöver för att försöka påverka utformningen av utbildningen. 
Bland annat diskuteras är hur den föreslagna utbildningen kommer att stå sig 
internationellt.  
Nätverk:  
Inget att rapportera 
EABCT:  
Arrangörerna av 2013 års kongress i Marrakesh, den Marockanska KBT-föreningen i 
samarbete med EABCT, har sökt och fått hjälp av BTF med att marknadsföra 
kongressen. I mitten av november kommer Björn delta i ett möte i EABCT-gruppen för 
low intensity CBT i Amsterdam vilket finansieras av EABCT-medel. 
KBT-listan:  
Inget att rapportera 
Infogrupp och annons:  
Inget att rapportera 

5. Rapportering om aktuell medlemsstatistik 

Fullt betalande medlemmar och stödmedlemmar 2012: 1111 personer. Stödmedlemmar 
med studentrabatt 2012: 64 personer. Totalt 1111+64=1175 personer. 

Fullt betalande medlemmar sedan 1:a september som registrerats på 2013: 12 personer. 
Stödmedlemmar med studentrabatt sedan 1:a september som registrerats på 2013: 3 
personer.    

6. Medlemsenkät 

Arbetet har ännu inte påbörjats. En arbetsgrupp har dock tillsatts bestående av Mats 
Dahlin, Björn Paxling och Kerstin Mill. Mats är sammankallande.. 

Beslutspunkter: 

8. Möjlighet att välja år för medlemskap på hösten 

I nuläget: registreras medlemsavgiften automatiskt på nästa år om man blir medlem efter 
1:a september. Man kan dock välja att bli medlem för innevarande år och då får man 
också höstens nummer av CBT och Beteendeterapeuten i brevlådan. Annars får man 
bara tillgång till dem via hemsidan under resten av innevarande år och först nästa år får 
man dem i brevlådan. Under uppdateringsarbete med infotext till sidorna på nätet där 
man registrerar sig som medlem och betalar medlemsavgiften har arbetsgruppen upplevt 
denna procedur som onödigt krånglig.  

Arbetsgruppen föreslår att vi tar bort valmöjligheten att registreras för innevarande år 
efter 1:a september. Medlemsavgiften skulle alltså per automatik registreras på nästa år. 



Man får direkt tillgång till allt vad stödmedlemskapet/medlemskapet medför, förutom 
tidningarna i tryckt format som kommer först kommande året. Syftet med att ta bort 
valmöjligheten är att förenkla för den som vill bli stödmedlem/medlem och för de som 
förnyar sina stödmedlemskap/medlemskap. 

Styrelsen beslutar att ändra praxis så att medlemsavgift som betalas in efter 1:a 
september alltid registreras på nästa år.  

 Frågor för fortsatt beredning: 

Inga frågor anmälda under denna punkt 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

  

Gösta Liljeholm 

Sekreterare 

  

Justeras: 

  

  

Maria Jannert                          Olof Johansson            Anders Görling 

Stf Ordförande                        Justerare                      Justerare 


